
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.apríla 2025 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad, Štefánikova trieda 60, Nitra 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 3 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová, PaedDr. Peter Švec, PhD., Mgr. Melinda 

                           Drdoľová, Mgr. Simona Jančovičová 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie pripomienok k prípravnej fáze PHSR mesta Nitry na roky 2026 – 2033  

3. Požiadavky škôl na opravy školských budov na rok 2025 (do záverečného účtu rozpočtu  

    Mesta Nitry) 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie. 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“), privítala 

prítomných a oboznámila členov s návrhom programu. Nakoľko pán starosta obce Malý 

Lapáš požiadal o vystúpenie na dnešnom zasadnutí komisie a tiež pani riaditeľka Základnej 

školy s materskou školou, Novozámocká 129, Nitra bola prizvaná na dnešné zasadnutie, 

navrhla zaradiť za bod č.1 niektoré témy z bodu č.4 - Rôzne. Členovia komisie súhlasili so 

zmenou v programe a nikto nemal námietky. 

 

K bodu 4/ 

Rôzne 

 

1. PaedDr. Peter Švec, PhD., starosta obce Malý Lapáš požiadal pani predsedníčku komisie 

o možnosť prezentácie žiadosti obce Malý Lapáš o uzatvorenie dohody o vytvorení 

spoločného školského obvodu medzi mestom Nitra a obcou Malý Lapáš (Príloha č.1). 

Priblížil komunikáciu s obcami Veľký Lapáš a Golianovo a vypovedanie dohody 

o spoločnom školskom obvode s obcou Veľký Lapáš, tiež s odmietnutím obce Golianovo 

uzatvoriť dohodu o spoločnom školskom obvode. 

RNDr. Rácová – vyjadrila pochopenie pre vzniknutú situáciu a naliehavú potrebu obce ju 

riešiť, nemá problém s prijatím detí do základných škôl, ktorých zriaďovateľom je Mesto 

Nitra, ale očakáva následné spolufinancovanie dotknutých škôl prostredníctvom poskytovania 

prostriedkov na originálne kompetencie (ŠKD, ZŠS). Vidí tam tri problémy: 1.teraz navrhuje 

dať súhlas s prijatím detí z Malého Lapáša do 1.ročníka našich základných škôl, 2.schváliť 



spoločný školský obvod – pripraviť však na to podmienky, 3.vytvoriť dostatočný počet miest 

pre ďalšie deti a to sfunkčnením budovy bývalej základnej školy na Levickej ulici. 

V strategickom materiáli Mesta plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja ju zaujala analytická 

časť, z ktorej je zrejmé, že demografia nás až tak netlačí, ale nemôžeme aj napriek tomu 

naplniť naše školy na maximum, aj vzhľadom k tomu, že problémy u detí stále narastajú.  

PaedDr. Orságová – doplnila, že naše základné školy sú plné z dôvodu príchodu detí 

cudzincov, ktoré budú mať povinnú školskú dochádzku od 1.9.2025. Po zápise do 1.ročníka 

budeme vedieť bližšie počty žiakov v našich školách a tým aj kapacitné možnosti. Navrhuje 

preto sfunkčniť prevádzku budovy bývalej ZŠ Levická – predložila analýzu súčasného stavu 

budovy na základe posúdenia odborných referentov z odboru majetku (Príloha č.2), stravu, 

resp. varenie by nám vedela poskytnúť susedná stredná odborná škola a tak isto sú ochotní 

poskytnúť do prenájmu aj telocvičňu pre potreby vyučovacieho procesu. Predložila výňatok 

k Analytickej časti programového dokumentu mesta Nitry Plán hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja na roky 2026 – 2033 s víziou do roku 2040, ktorým dokumentovala 

vývoj počtu detí a mládeže v uvedenom období ako podklad k potrebe sfunkčnenia budovy 

bývalej ZŠ Levická (Príloha č.3). 

RNDr. Rácová – podotkla, že ak chceme túto budovu využívať od 1.9.2025, musíme celý 

proces potrebnej rekonštrukcie urýchliť. S touto budovou sme počítali ako s elokovaným 

pracoviskom ZŠ Fatranská. 

Ing. Hatala – uviedol, že situáciu v obci Malý Lapáš pozná, je tam obrovská výstavba, detí 

bude stále viac, daňové zaťaženie obyvateľov mesta Nitry je veľké a sanovať aj iné obce 

môže byť problém. Súhlasí s prijatím detí, ale vyzýva na opatrnosť.  

Mgr. Ajdariová – doplnila, že teraz je to Malý Lapáš a potom si to môžu nárokovať aj iné 

okolité obce. 

PaedDr. Orságová – súhlasila s pripomienkou, lebo aj napríklad Cabaj k nám dáva deti do 

našich škôl. Teraz sa posúva veľké množstvo detí z materských škôl do základných. 

V prípade využitia budovy na Levickej ulici to vidí nie len kvôli Malému Lapášu, ale aj 

z dôvodu príchodu cudzincov do mesta a ďalšej plánovanej výstavbe v mestskej časti Zobor. 

PaedDr. Švec, PhD. – doplnil informácie, že by sa to týkalo v tomto školskom roku pri 

prijímaní do 1.ročníka asi 15 detí, lebo niektoré deti majú starších súrodencov už v ZŠ Veľký 

Lapáš. Čo sa týka podielových daní, tie prinesú mestu Nitra aj deti z Malého Lapáša v rámci 

normatívov a originálnych kompetencií.  

PaedDr. Orságová – podotkla, že v súčasnosti je upravený koeficient na 107,06, musíme však 

vyčísliť, koľko dávame financií na 1 žiaka a potom dáme obci vedieť.  

PaedDr. Švec, PhD. – informoval o počtoch narodených detí v súčasnom roku 

a o pripravovanej ďalšej výstavbe v obci.  

RNDr. Rácová – zaujímali ju dôvody neschváleného uznesenia obecného zastupiteľstva Malý 

Lapáš zo dňa 12.12.2024, ktorým všetci prítomní poslanci obecného zastupiteľstva nesúhlasili 

s poskytnutím finančných prostriedkov mestu Nitra na záujmové vzdelávanie detí v centre 

voľného času s trvalým pobytom v obci Malý Lapáš. 

PaedDr. Švec, PhD. – uviedol, že žiadosť Mesta uvádzala dve možnosti – buď obec prispeje 

na svojich obyvateľov z podielových daní obce alebo bude musieť Mesto zvýšiť poplatok  

zákonným zástupcom. Poslanci sa rozhodli pre druhú alternatívu.  

p. Gajdošová – vysvetlila legislatívu, že každá obec dostáva príspevok na deti s trvalým 

pobytom v obci z podielových daní na ich záujmové vzdelávanie. 

 

Komisia následne vyjadrila stanovisko k žiadosti obce Malý Lapáš prijatím dvoch uznesení: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   žiadosť obce Malý Lapáš o vytvorenie spoločného školského obvodu 



s niektorou základnou školou v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry a uznesením 

č.9/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestu Nitra  p r i j a ť  uvedený počet 15 detí s trvalým 

pobytom v obci Malý Lapáš do 1.ročníka základných škôl, ktorých zriaďovateľom je Mesto 

Nitra, podľa výsledku zápisov a kapacitných možností jednotlivých škôl.   

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   žiadosť obce Malý Lapáš o vytvorenie spoločného školského obvodu 

s niektorou základnou školou v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry a uznesením 

č.10/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu 

v Nitre  p r i p r a v i ť  materiál o schválení spoločného školského obvodu medzi obcou Malý 

Lapáš a niektorou základnou školou v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry a predložiť ho 

na zasadnutie Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  

a zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Nitre. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   informáciu Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre 

o potrebe rozšírenia kapacít základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry             

a uznesením č.11/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu 

Mestského úradu v Nitre  p r i p r a v i ť  materiál o možnostiach rekonštrukcie budovy 

bývalej ZŠ Levická v čo najkratšom časovom období a o jej využití pre potreby školstva. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

2. RNDr. Rácová sa vyjadrila k požiadavke prerokovať správu o výsledkoch školskej 

inšpekcie vykonanej v mesiaci november a december 2024 Štátnou školskou inšpekciou 

Školským inšpekčným centrom Nitra v Základnej škole s materskou školou, Novozámocká 

129, Nitra. Správa je rozsiahla a nemyslí si, že by komisia mala prerokovávať správy školskej 

inšpekcie. Nie sú tu členovia znalí problematiky a nie je to miesto, aby sme to riešili. 

Mgr. Špoták – podotkol, že materiál je verejný a nakoľko je toto komisia vzdelávania, 

primátor rozhodol, aby sa komisia zaoberala vzdelávaním na tejto základnej škole. Komisia sa 

vyjadruje aj k otázkam vzdelávania. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že je pedagógom s dlhoročnou praxou a bola riaditeľkou strednej 

školy, pôsobila aj ako externý školský inšpektor pre matematiku, je členkou komisie školstva 

vyššieho územného celku, kde sa neprerokovávajú takéto správy. Považuje to za nesprávne, 

nepedagogické a prehlasuje, že táto správa nemôže byť predmetom rokovania komisie 

a mestského zastupiteľstva. 

Mgr. Špoták – doplnil, že zriaďovateľ je kompetentný riešiť aj tieto záležitosti, preto primátor 

požiadal vedúcu odboru, aby sa touto správou zaoberala. 

Ing. Hatala – uviedol, že si prezrel správu, ale nie je odborník, nevie to ani porovnať 

s adekvátnou školou. Pani riaditeľka dostala časový horizont na odstránenie nedostatkov. 

Mgr. Pauličková – priblížila, že správa je obsiahla, proces hodnotenia je náročný. Je to 

vysoko odborná vec, ktorá by sa mala riešiť medzi školou, štátnou školskou inšpekciou 

a zriaďovateľom, preto nevie, aké sú očakávania z prerokovania tejto správy komisiou. 

Upozornila na skutočnosť, že zloženie detí navštevujúcich uvedenú školu je vysoko náročné. 

Prosí o  vyjadrenie, aké sú očakávania od komisie. 

RNDr. Rácová – doplnila, že toto pokladá za necitlivý zásah do tejto školy. Je tam ťažké 

a náročné prostredie na vzdelávanie.  

PaedDr. Orságová – informovala, že s pani riaditeľkou školy je v kontakte. Minulý rok sa tam 

uskutočnila finančná kontrola vykonaná hlavnou kontrolórkou Mesta, na jeseň bola 



komplexná kontrola vykonaná školskou inšpekciou a s riaditeľkou Školského inšpekčného 

centra Nitra trikrát komunikovala, ako odbor školstva môžeme uskutočňovať len kontroly 

v súlade so zákonom o štátnej správe v školstve a tým máme obmedzené kompetencie. Pani 

riaditeľka má do 12.9.2025 zaslať školskej inšpekcii správu o splnených opatreniach a teraz 

ich prijíma. 

Mgr. Halajová – doplnila informácie, že každá kontrola dáva opatrenia, potom sa uskutoční 

následná kontrola splnených opatrení. V takýchto náročných podmienkach je potrebné aj 

nastavenie učiteľov. Navrhuje počkať si na výsledky následnej kontroly zo strany školskej 

inšpekcie. 

RNDr. Rácová – podotkla, že si podrobne pozrela nedostatky na 2.stupni a tam učili predtým 

učitelia z projektu Teach for Slovakia. Škola nemá špeciálnych pedagógov, školského 

psychológa. Informovala sa, prečo bola k riešeniu problémov školy vedením Mesta prizvaná 

pani Glovňová a nie vedúca odboru školstva. 

Mgr. Ajdariová – navrhla, že na to, v akom stave je tá škola a má vážne špecifiká, ona nie je 

pedagóg, a preto môžeme túto správu len vziať na vedomie. 

RNDr. Rácová – pokračovala, že pokladá celú túto situáciu ako prenasledovanie vedenia 

školy a zaujímala sa, aká bola tejto škole ponúknutá pomoc.  

PaedDr. Orságová – poďakovala členom komisie za doterajšiu ochotu dofinancovať túto 

školu. 

Prof. PhDr. Mojtová, PhD. – upozornila na niektoré termíny uvedené v správe z vykonanej 

kontroly, upriamila pozornosť na kompetencie školskej inšpekcie.   

 

Následne bola prizvaná riaditeľka predmetnej školy. 

 

RNDr. Rácová – privítala riaditeľku Základnej školy s materskou školou, Novozámocká 129, 

Nitra Mgr. Melindu Drdoľovú a zástupkyňu riaditeľky školy Mgr. Simonu Jančovičovú. 

Informovala ich, že komisia sa v závere tohto bodu k správe vyjadrí, škola má prijať 

k nedostatkom opatrenia do 12.9.2025, ale zaujíma ju, ako ony prijali a vnímali výsledky 

a závery kontroly školskej inšpekcie. 

Mgr. Drdoľová – informovala, že so závermi z vykonanej kontroly boli oboznámení všetci 

zamestnanci. Následne prijala opatrenia na odstránenie nedostatkov aj s uvedením termínov 

ich splnenia – niektoré vedela odstrániť hneď, niečo bude vedieť až k 1.9.2025. Plnenie 

opatrení budú priebežne kontrolovať a vyhodnocovať. V súlade s vytknutými nedostatkami 

v oblasti individuálneho vzdelávania žiakov zabezpečila inovačné vzdelávanie - toto tvorilo 6  

z 12 navrhovaných opatrení, 2 opatrenia sa týkali obsahu školského poriadku a tie sú 

odstránené, ďalšie sa týkali vedenia zápisníc a v nich potrebné uvádzanie aj konkrétnych 

známok v rámci hodnotenia žiaka s individuálnymi potrebami. 

PaedDr. Orságová – informovala sa na opatrenia prijaté ohľadom špeciálneho pedagóga. 

Mgr. Drdoľová – uviedla, že je dlhoročným zamestnancom školy, je pre školu prínosom, len 

má problém pracovať s pedagogickou dokumentáciou. 

RNDr. Rácová – zaujímalo ju, čo považuje riaditeľka školy za najvážnejšie nedostatky? 

Mgr. Drdoľová – podotkla, že problém vidí v prijatí novej pani učiteľky matematiky. Je to 

kvalifikovaný pedagóg, krátko po nástupe bola práceneschopná, ale zistila, že problém je 

v deťoch, ktoré nemali základné vedomosti a návyky. Posledné štyri roky sa tam striedali 

učitelia z projektu Teach for Slovakia. 

RNDr. Rácová – informovala sa, ako zabezpečila vzdelávanie.  

Mgr. Drdoľová – zopakovala, že tá matematika je problém, ktorý si všimla aj inšpekcia 

a odporučila jej riešiť to. 

RNDr. Rácová – spýtala sa, či škola potrebuje nejakú výraznú pomoc od Mesta ako 

zriaďovateľa? 



Mgr. Drdoľová – uviedla, že potrebuje obsadiť miesto kvalifikovaného učiteľa slovenského 

jazyka a literatúry, hľadá aj učiteľov iných aprobácií – dala inzeráty a záujemcovia sa 

postupne prihlasujú - problém často nastane, keď sa oboznámia s prostredím v škole, 

potrebovala by školského psychológa. 

 

RNDr. Rácová – upriamila pozornosť na podnet od rodiča žiačky 2.ročníka, ktorý bol 

doručený zriaďovateľovi s požiadavkou prešetrenia postupov vo výchove, vzdelávaní 

a správaní sa niektorých pedagógov k maloletej. Vyzvala vedúcu odboru školstva, aby sa 

vyjadrila k prešetreniu podnetu. 

PaedDr. Orságová – informovala, že sa s podnetom oboznámila počas osobného stretnutia 

s matkou dieťaťa. Vyžiadala si aj stanovisko a vyjadrenie k jednotlivým skutočnostiam 

uvádzaným v podnete od pani riaditeľky. Uskutočnila návštevu školy s cieľom skontrolovať 

podmienky vzdelávania, o čom je aj spísaný záznam (Príloha č.4).  

RNDr. Rácová – zaujímalo ju, čo bolo v podnete pravdivé, ktoré skutočnosti? 

Mgr. Drdoľová – uviedla, že ju postoj a vyjadrenia matky ako jej bývalej žiačky, ktorej bola 

nápomocná pri prijatí dieťaťa do materskej školy, hoci malo trvalý pobyt v inej obci ako 

v Nitre, prekvapená. Oboznámila komisiu s postupom pri riešení podnetu a jeho jednotlivých 

skutočností, ktoré sa týkali rôznych oblastí školského prostredia. 

Prof. PhDr. Mojtová, PhD. – upozornila na fakt zo správy z kontroly inšpekcie, ktorý uvádzal 

odporúčanie na rozviazanie pracovného pomeru s učiteľom matematiky. Koncom minulého 

školského roka chcelo odísť 9 učiteľov zo školy – zaujímalo ju, ako sa k tejto situácii pani 

riaditeľka postavila. Uviedla, že jej chýba v tomto prípade sebareflexia pani riaditeľky, mala 

by sa zamyslieť, či nie je chyba v nej.  

Mgr. Drdoľová – vysvetľovala dôvody odchodov jednotlivých učiteľov – rodinné, podnikanie 

a pod. 

Prof. PhDr. Mojtová, PhD. – podotkla, že v tom období bola spísaná aj sťažnosť na vedenie 

školy niekoľkými zamestnancami, ktorí uvádzali ako dôvody odchodu nespokojnosť 

s vedením školy. 

RNDr. Rácová – zhrnula problematiku a vyzvala pani riaditeľku k záverečným vyjadreniam 

a k požiadavkám na zriaďovateľa. 

Mgr. Ajdariová – uviedla, že my môžeme škole len fandiť v tej náročnej práci a môžeme byť 

nápomocní v dofinancovaní jej potrieb. 

Mgr. Drdoľová – vyslovila poďakovanie svojim učiteľom ktorí pracujú v týchto náročných 

podmienkach aj bez osobného príplatku, nakoľko škola hospodári s obmedzeným rozpočtom. 

Spolupracuje aj s riaditeľkou RCPU Mgr. Glovňovou a zúčastňujú sa vzdelávaní, ktoré 

organizujú. Nedávno ju potešilo poďakovanie od obyvateľky Orechovho dvora, kde má škola 

zriadené elokované pracovisko materskej školy. Bol tam dlhodobý problém zamestnať 

v miestnej materskej škole učiteľku. Nakoniec sa jedna prihlásila a o niekoľko dní jej pani 

Rafaelová ďakovala za úžasnú pani učiteľku v materskej škole.  

RNDr. Rácová – zaujímala sa, za aký plat tam táto pani učiteľka pracuje? 

Mgr. Jančovičová – uviedla, že jej mzda nedosahuje ani 1 000 € v čistom. 

Mgr. Drdoľová – doplnila informácie, že k dnešnému dňu, t. j. k 9.4.2025 je zapísaných do 

1.ročníka 18 detí. Zároveň požiadala pána viceprimátora o spoluprácu pri príprave žiadosti na 

rozšírenie kapacít materských škôl – má záujem o rozšírenie kapacity formou kontajnerov 

v lokalite Orechov dvor. 

RNDr. Rácová – poďakovala sa pani riaditeľke a pani zástupkyni za účasť a požiadala 

komisiu o návrh uznesenia. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    informácie riaditeľky Základnej školy s materskou školou, Novozámocká 



129, Nitra k správe o výsledkoch školskej inšpekcie vykonanej v mesiaci november 

a december 2024 Štátnou školskou inšpekciou Školským inšpekčným centrom Nitra a 

uznesením č12/2025 – KMŠaV  b e r i e   n a  v e d o m i e  poskytnuté informácie. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

K bodu 2/ 

Prerokovanie pripomienok k prípravnej fáze PHSR mesta Nitry na roky 2026 – 2033 

PaedDr. Orságová – ako interný gestor pracovnej skupiny: Školstvo, mládež a šport -  

informovala o pripomienkach členov komisie k analytickej a strategickej časti pripravovaného 

strategického dokumentu mesta Nitry Plán hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja na 

roky 2026 – 2033 s víziou do roku 2040. Uviedla, že pani predsedníčka už navrhla  konkrétne 

aktivity do programovej časti dokumentu a budeme pracovať na ďalšej etape tvorby 

strategického dokumentu mesta. 

 

Komisia prijala k bodu uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   zapracovanie pripomienok k analytickej a strategickej časti dokumentu 

Plán hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja na roky 2026 – 2033  s víziou do roku 2040 

a uznesením č13/2025 – KMŠaV  k o n š t a t u j e, že nemá k takto spracovanej časti 

dokumentu závažné pripomienky. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

K bodu 3/ 

Požiadavky škôl na opravy školských budov na rok 2025 (do záverečného účtu rozpočtu  

Mesta Nitry) 

PaedDr. Orságová – preložila spracovaný návrh požiadaviek škôl na opravy školských budov 

na rok 2025, ktoré by sa mohli zapracovať do požiadaviek k záverečného účtu rozpočtu Mesta 

Nitry, ktorý bude prerokovaný v mesiaci apríl na mestskom zastupiteľstve (Príloha č.5). 

RNDr. Rácová – doplnila, že vedúca odboru školstva predložila zoznam týchto požiadaviek 

na stretnutí poslaneckých klubov, kde boli vybraté prioritné požiadavky podľa závažnosti. 

PaedDr. Orságová – upozornila, že toto sa netýka výziev, ale rozpočtu Mesta. 

RNDr. Rácová – podotkla, že máme zanedbané budovy, niektoré si vyžadujú okamžité 

riešenie, uvidíme, či nám budú vyčlenené finančné prostriedky, ktoré sú vyčíslené do výšky 

až 1 milión  €. Navrhla doplniť do zoznamu aj rekonštrukciu budovy bývalej ZŠ Levická.  

Mgr. Špoták – upozornil na niektoré zmeny v zozname požiadaviek, ktoré boli prednesené na 

stretnutí poslaneckých klubov. 

 

Komisie prijala k bodu uznesenie:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  Požiadavky škôl na opravy školských budov na rok 2025 (do záverečného 

účtu rozpočtu Mesta Nitry) a uznesením č.14/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestskému 

zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  Požiadavky škôl na opravy školských budov na rok 2025 

(do záverečného účtu rozpočtu Mesta Nitry) s doplnením rekonštrukcie budovy bývalej ZŠ 

Levická. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

 



K bodu 4/ pokračovanie bodu  

 

3. Mgr. Halajová – predložila komisii požiadavku na dofinancovanie prevádzky Elokovaného 

pracoviska, Hydinárska 37, Nitra ako súčasť Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 

30, Nitra využívané ako Centrum zdravia v Párovských Hájoch (Príloha č.6). Žiada finančné 

prostriedky vo výške 15 tisíc € na jeho prevádzku na obdobie 2.štvrťroka 2025 

 

Komisia prijala uznesenie:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  požiadavku Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra na 

dofinancovanie prevádzky Elokovaného pracoviska, Hydinárska 37, Nitra ako súčasť 

Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra využívané ako Centrum zdravia v 

Párovských Hájoch a uznesením č.15/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestskému 

zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  finančné prostriedky na prevádzku Elokovaného 

pracoviska, Hydinárska 37, Nitra ako súčasť Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 

30, Nitra využívané ako Centrum zdravia v Párovských Hájoch na 2.štvrťrok 2025 vo výške 

15 tisíc €. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

4. RNDr. Rácová – predložila požiadavku OŠMaŠ o vyjadrenie komisie k zámeru AES 

občianske združenie, 951 21 Rišňovce zriadiť materskú a základnú školu v Nitre (Príloha 

č.7). Nakoľko žiadosť občianskeho združenia  obsahuje len zámer a chýbajú ostatné potrebné 

údaje, komisia sa k žiadosti vyjadrí po jej doplnení o ďalšie údaje. 

 

Komisia prijala uznesenie:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  požiadavku Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  

o vyjadrenie k zámeru AES občianske združenie, 951 21 Rišňovce zriadiť materskú 

a základnú školu v Nitre a uznesením č.16/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, 

mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  d o p l n i ť  informácie o ďalšie údaje vyžiadané 

od predkladateľov zámeru AES občianske združenie, 951 21 Rišňovce. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

K bodu 5/ 

Diskusia 

Nikto z členov komisie nemal diskusný príspevok. 

 

K bodu 6/ 

Záver 

RNDr. Rácová  - poďakovala sa prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

......................................                                           ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.9/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

žiadosť obce Malý Lapáš o vytvorenie spoločného školského obvodu s niektorou 

základnou školou v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

o d p o r ú č a   

Mestu Nitra   

p r i j a ť   

uvedený počet 15 detí s trvalým pobytom v obci Malý Lapáš do 1.ročníka základných 

škôl, ktorých zriaďovateľom je Mesto Nitra, podľa výsledku zápisov a kapacitných 

možností jednotlivých škôl.   

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.10/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

žiadosť obce Malý Lapáš o vytvorenie spoločného školského obvodu s niektorou 

základnou školou v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry  

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

materiál o schválení spoločného školského obvodu medzi obcou Malý Lapáš 

a niektorou základnou školou v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry a predložiť ho 

na zasadnutie Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie  a zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Nitre. 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.11/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

informáciu Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre o potrebe 

rozšírenia kapacít základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

materiál o možnostiach rekonštrukcie budovy bývalej ZŠ Levická v čo najkratšom 

časovom období a o jej využití pre potreby školstva. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.12/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a     

informácie riaditeľky Základnej školy s materskou školou, Novozámocká 129, Nitra k 

správe o výsledkoch školskej inšpekcie vykonanej v mesiaci november a december 

2024 Štátnou školskou inšpekciou Školským inšpekčným centrom Nitra 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

poskytnuté informácie. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.13/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

zapracovanie pripomienok k analytickej a strategickej časti dokumentu Plán 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja na roky 2026 – 2033  s víziou do roku 

2040 

k o n š t a t u j e,  

že nemá k takto spracovanej časti dokumentu závažné pripomienky. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.14/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

Požiadavky škôl na opravy školských budov na rok 2025 (do záverečného účtu 

rozpočtu Mesta Nitry)  

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

Požiadavky škôl na opravy školských budov na rok 2025 (do záverečného účtu 

rozpočtu Mesta Nitry) s doplnením rekonštrukcie budovy bývalej ZŠ Levická. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.15/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

požiadavku Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra na 

dofinancovanie prevádzky Elokovaného pracoviska, Hydinárska 37, Nitra ako súčasť 

Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra využívané ako Centrum 

zdravia v Párovských Hájoch 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

finančné prostriedky na prevádzku Elokovaného pracoviska, Hydinárska 37, Nitra ako 

súčasť Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra využívané ako 

Centrum zdravia v Párovských Hájoch n 2.štvrťrok 2025 vo výške 15 tisíc €. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 9.4.2025  

 

 

Uznesenie č.16/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

požiadavku Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  o vyjadrenie 

k zámeru AES občianske združenie, 951 21 Rišňovce zriadiť materskú a základnú 

školu v Nitre 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

d o p l n i ť   

informácie o ďalšie údaje vyžiadané od predkladateľov zámeru AES občianske 

združenie, 951 21 Rišňovce. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


